
Wniosek o przejęcie Uzdrowiska Busko-Zdrój trafi do Ministra
Skarbu Państwa | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Wniosek o przejęcie Uzdrowiska Busko-
Zdrój trafi do Ministra Skarbu Państwa | 1

6 grudnia 2012

Wniosek o przejęcie Uzdrowiska Busko-Zdrój trafi do
Ministra Skarbu Państwa
PORTAL „E-VIVE.PL”

Wniosek, który ma zostać wysłany do resortu został w środę (05.12) zatwierdzony przez
Zarząd Województwa Świętokrzyskiego. To kolejny krok w stronę komunalizacji buskiego
uzdrowiska.  W  październiku  radni  Sejmiku,  niemal  jednogłośnie  zagłosowali  za
nieodpłatnym przekazaniem na rzecz województwa pakietu akcji Spółki „Uzdrowisko Busko
Zdrój”  S.A.  Był  to  jeden z  pierwszych formalnych kroków aby buska placówka została
skomunalizowana. W środę (05.12) Zarząd Województwa zatwierdził wniosek, jaki trafi w tej
sprawie  do  Ministerstwa Skarbu Państwa.  W najbliższych  dniach  wszystkie  dokumenty
zostaną  przekazane  do  odpowiedniego  resortu.  Zarząd  Województwa  pozytywnie
zaopiniował wniosek ale także założenia do planu rozwoju placówki. Obejmują one m.in. cele
komunalizacji,  główne  założenia  strategiczne  oraz  planowane  najpilniejsze  remonty  i
modernizacje obiektów sanatoryjnych. Jak podkreślał niejednokrotnie członek zarządu Piotr
Żołądek sprawa nie wzbudza żadnych kontrowersji. Spółka „Uzdrowisko Busko Zdrój” S.A.
wygenerowała w zeszłym roku zysk w kwocie 1,5 mln złotych. – Pozycja placówki na rynku
jest stabilna i powszechnie znana. Widzimy potencjał do rozwoju – podkreślał Piotr Żołądek.
W przyszłości  nie  jest  wykluczone  wprowadzenie  szerszej  oferty  zabiegowej.  Nie  tylko
refundowanej z Narodowego Funduszu Zdrowia ale także świadczenie usług komercyjnych.
Do tej pory płatne zabiegi stanowią 20% wszystkich usług oferowanych przez placówkę.


